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Rada Miejska w Augustowie 

Protokół Nr III/24 

z obrad III sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35 w dniu 27 czerwca 2024 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia  Bielawska 

3. Adam Łukasz Chmielewski 

4. Mirosław Chudecki 

5. Leszek Stanisław Cieślik 

6. Wiesława Drejer-Przekop 

7. Zbigniew Gąsiewski 

8. Rafał Harasim 

9. Wiesław Jeruć 

10. Monika Krupińska 

11. Jarosław Kwiecień 

12. Seweryn Maksimowski 

13. Wioletta Mursztyn 

14. Dariusz Ostapowicz 

15. Izabela Agnieszka Piasecka 

16. Katarzyna Raczkowska 

17. Jolanta Oneta Roszkowska 

18. Wojciech Skowroński 

19. Jacek Truszkowski 

20. Adam Wysocki 

21. Andrzej Zarzecki 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

- Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa, 

- Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Marta Kałęka – Radca Prawny, 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie. 

 

 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 09:00, 

a zakończono o godz. 14:20 tego samego dnia 
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Ad 1. Otwarcie obrad. /00:00:00/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz powitał wszystkie osoby obecne na sali,  

a następnie otworzył III sesję Rady Miejskiej w Augustowie. Poinformował, że Komisarz 

Wyborczy w Suwałkach postanowieniem Nr 314/2024 z dnia 12 czerwca 2024 r. w sprawie 

obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej w Augustowie /zał. nr 2/ postanowił o wstąpieniu 

na wakatujący mandat w okręgu wyborczym nr 3, właściwym dla wyboru Rady Miejskiej  

w Augustowie. Mandat obejmuje Pan Seweryn Maksimowski – kandydat z listy nr 1 –  

KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 

2024 r. uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie 

zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. Dodał, że zgodnie z art. 23a ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym, przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają 

ślubowanie. Radni nieobecni na pierwszej sesji rady gminy oraz radni, którzy uzyskali mandat 

w czasie trwania kadencji, składają ślubowanie na pierwszej sesji, na której są obecni. 

Poinformował, że Pan Seweryn Maksimowski jest obecny na posiedzeniu więc przed 

przystąpieniem do formalnych obrad złoży ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że 

po odczytaniu roty wywołany radny powstaje i wypowiada słowo „ślubuję”. Ślubowanie może 

być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. Następnie poprosił wszystkich  

o powstanie i odczytał treść roty ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.  

Radny Seweryn Maksimowski złożył ślubowanie wypowiadając słowo „Ślubuję”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że zgodnie z listą 

obecności w obradach bierze udział 18 radnych, w związku z czym stwierdził prawomocność 

obrad.  

Ad 2. Przedstawienie porządku obrad. /00:02:29/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że porządek obrad wraz  

z projektami uchwał i innymi materiałami /zał. nr 3/ Radni otrzymali w systemie eSesja. Dodał,  

że wpłynął wniosek Burmistrza Miasta o zmianę porządku obrad /zał. nr 4/. Poprosił  

o przedstawienie wniosku. 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił wniosek o ujęcie w porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Miasto Augustów  

do Zgromadzenia Augustowskiego Związku Międzygminnego oraz projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Augustowskiemu Związku Międzygminnemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz wobec braku innych wniosków o zmianę 

porządku obrad poddał pod głosowanie zmiany zaproponowane przez Burmistrza Miasta 

Augustowa. 



S t r o n a  | 3 

 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Miasto Augustów  

do Zgromadzenia Augustowskiego Związku Międzygminnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, 

Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Katarzyna Raczkowska 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że wniosek Burmistrza został 

przyjęty. Poddał pod głosowanie kolejny wniosek Burmistrza. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Augustowskiemu Związkowi 

Międzygminnemu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, 

Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Katarzyna Raczkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że wniosek Burmistrza został 

przyjęty. Następnie przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz ze 

zmianami. 
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Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, 

Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Katarzyna Raczkowska 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że porządek obrad został 

przyjęty. 

 

Ad 3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od przedstawienia 

ostatniego sprawozdania. /00:05:56/ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu sprawozdania z działalności Burmistrza 

Miasta Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania. Poprosił Burmistrza  

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk złożył sprawozdanie. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Augustowie oraz 

informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2023 roku. /00:21:11/ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Komendanta Powiatowego 

Policji w Augustowie oraz informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2023 

roku. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Augustowie mł. insp. Bartosz Świerpiel złożył 

sprawozdanie /zał. nr 5/. 

 

Następnie Radni zadawali pytania do sprawozdania. 
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Ad 5a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/127/19 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa. 

/01:18:58/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XI/127/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Miasta 

Augustowa. 

Sekretarz Miasta Sylwia Zajkowska omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XI/127/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

27 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, 

Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Raczkowska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały Nr XI/127/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie 

Statutu Miasta Augustowa została podjęta. 

/Uchwała nr III/30/24 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

Ad 5b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Społeczno-

Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. /01:21:53/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 

Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. Następnie wyjaśnił, iż Radna Monika 

Krupińska złożyła rezygnację z pełnienia funkcji członka Komisji Społeczno-Oświatowej. 

Następnie Przewodniczący zgłosił kandydaturę Radnego Seweryna Maksimowskiego na członka 

Komisji.  



S t r o n a  | 6 

 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Radny Seweryn Maksimowski wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Społeczno-

Oświatowej. 

Wobec braku innych kandydatur, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: powołania Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej  

w Augustowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesława Drejer-Przekop 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie 

powołania Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta. 

/Uchwała nr III/31/24 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

Ad 5c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków Konwentu Medalu 

do rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa”. 

/01:23:15/. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie powołania 

członków Konwentu Medalu do rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu „Za zasługi dla 

miasta Augustowa”. 

Sekretarz Miasta Sylwia Zajkowska omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Konwentu 

Medalu do rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa”. 

Zgłoszono kandydatury Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej, Radnego Seweryna 

Maksimowskiego, Radnego Zbigniewa Gąsiewskiego, Radnego Emiliana Al-Khameri.  

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy. 
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Po przerwie, Rady Zbigniew Gąsiewski złożył rezygnację z kandydowania na członka 

Konwentu Medalu do rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu „Za zasługi dla miasta 

Augustowa”. 

Wobec braku innych zgłoszeń, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: powołania członków Konwentu Medalu do rozpatrywania wniosków  

o nadanie Medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Sylwia  Bielawska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie powołania członków 

Konwentu Medalu do rozpatrywania wniosków o nadanie Medalu „Za zasługi dla miasta 

Augustowa” została podjęta. 

/Uchwała nr III/32/24 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

Ad 5d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. /01:37:51/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Inspektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Ewa Szczepańska omówiła projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji Rozwoju. Poprosił Przewodniczącego Komisji Mirosława Chudeckiego  

o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Mirosław Chudecki poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
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Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość została 

podjęta. 

/Uchwała nr III/33/24 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Ad 5e. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy. /01:45:59/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy. 

Zastępca Burmistrza Sławomir Sieczkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji Rozwoju. Poprosił Przewodniczącego Komisji Mirosława Chudeckiego  

o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Mirosław Chudecki poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy została podjęta. 

/Uchwała nr III/34/24 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

Ad 5f. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 15 lat. /01:48:12/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 15 lat. 

Zastępca Burmistrza Sławomir Sieczkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji Rozwoju. Poprosił Przewodniczącego Komisji Mirosława Chudeckiego  

o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Mirosław Chudecki poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy na okres 15 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 



S t r o n a  | 10 

 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 15 lat została podjęta. 

/Uchwała nr III/35/24 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

Ad 5g. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów – Lipowiec. 

/01:50:47/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów–

Lipowiec. 

Zastępca Burmistrza Sławomir Sieczkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu. Poprosił Przewodniczącego Komisji Emiliana Al-Khameri  

o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom 

Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów – Lipowiec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów– 

Lipowiec została podjęta. 

/Uchwała nr III/36/24 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

Ad 5h. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego w Augustowie  

na uchwałę nr XLVIII/492/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 2022 r.  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom 

Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów - Lipowiec wraz z odpowiedzią na skargę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przekazania  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego  

w Augustowie na uchwałę nr XLVIII/492/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 

2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom 

Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów - Lipowiec wraz z odpowiedzią na skargę. 

Sekretarz Miasta Sylwia Zajkowska omówiła projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku 

skargi Prokuratora Rejonowego w Augustowie na uchwałę nr XLVIII/492/2022 Rady Miejskiej w 

Augustowie z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

strażakom ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów - Lipowiec wraz z odpowiedzią na 

skargę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego  

w Augustowie na uchwałę nr XLVIII/492/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 

2022 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom 

Ochotniczej Straży Pożarnej Augustów - Lipowiec wraz z odpowiedzią na skargę została podjęta. 

Uchwała nr III/37/24 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

Ad 5i. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIX/567/22 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na obszarze Gminy Miasta Augustów. /01:55:51/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

LIX/567/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na obszarze Gminy Miasta Augustów. 

Zastępca Burmistrza Sławomir Sieczkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu. Poprosił Przewodniczącego Komisji Emiliana Jasyen Al-

Khameri o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr LIX/567/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 

grudnia 2022 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy Miasta 

Augustów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały  

nr LIX/567/22 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na obszarze Gminy Miasta Augustów została podjęta. 

/Uchwała nr III/38/24 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

Ad 5j. Rozpatrzenie projektu uchwały dotyczącej zmiany uchwały Nr XLI/431/2021 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. /02:01:24/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały dotyczącej zmiany uchwały  

Nr XLI/431/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Kierownik Wydziału Podatków i Opłat Agata Kaminiecka omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu. Poprosił Przewodniczącego Komisji Emiliana Jasyen Al-

Khameri o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XLI/431/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

10 listopada 2021 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała dotycząca zmiany uchwały  

Nr XLI/431/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała nr III/39/24 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 

Ad 5k. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu pomocy de minimis w zakresie 

zwolnień od podatku od nieruchomości nowych inwestycji na terenie Miasta Augustowa. 

/02:05:22/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie programu pomocy 

de minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości nowych inwestycji na terenie 

Miasta Augustowa. 

Zastępca Burmistrza Sławomir Sieczkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu. Poprosił Przewodniczącego Komisji Emiliana Al-Khameri  

o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: programu pomocy de minimis w zakresie zwolnień od podatku od 

nieruchomości nowych inwestycji na terenie Miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie programu pomocy de 

minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości nowych inwestycji na terenie Miasta 

Augustowa została podjęta. 

/Uchwała nr III/40/24 stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 

Ad 5l. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom 

organizacyjnym. /02:07:10/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie określenia zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Augustów lub jej 

jednostkom organizacyjnym. 

Zastępca Burmistrza Sławomir Sieczkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu. Poprosił Przewodniczącego Komisji Emiliana Jasyen  

Al-Khameri o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na 

raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie określenia zasad, sposobu  

i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Augustów lub jej jednostkom 

organizacyjnym została podjęta. 

/Uchwała nr III/41/24 stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 

Ad 5m. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie 

skargi na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie. /02:09:10/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie podtrzymania 

stanowiska w sprawie skargi na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Augustowie. 

Sekretarz Miasta Sylwia Zajkowska omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Sylwia Bielawska poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na działalność Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, 

Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie podtrzymania stanowiska  

w sprawie skargi na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie została 

podjęta. 

/Uchwała nr III/42/24 stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 

Ad 5n. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej  

na bezczynność Burmistrza Miasta Augustowa. /02:12:28/ 



S t r o n a  | 17 

 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta Augustowa. Poinformował, że skarżący został 

zaproszony pisemnie na posiedzenie Rady Miejskiej w Augustowie. Następnie stwierdził, 

Skarżący nie stawił się na posiedzeniu. 

Radny Andrzej Zarzecki zgłosił wniosek formalny o zabezpieczenie w dziale 754 rozdział 

75 415 kwoty 30 tys. złotych i pokrycie tej kwoty z rezerwy ogólnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że wniosek zostanie 

przegłosowany w punkcie dotyczącym zmian budżetu miasta. 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Sylwia Bielawska poinformowała, że 

Komisja uznała skargę za bezzasadną. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia skargi wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta 

Augustowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Zbigniew Gąsiewski, 

Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska 

PRZECIW (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Wiesław Jeruć, Jarosław Kwiecień, Wioletta 

Mursztyn, Izabela Agnieszka Piasecka, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mirosław Chudecki, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej na bezczynność Burmistrza Miasta Augustowa została podjęta. Następnie ogłosił 10 

minut przerwy. 

/Uchwała nr III/43/24 stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 

Ad 5o. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2024. 

/02:56:28/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz wznowił obrady po przerwie. Następnie 

poinformował, że Rada Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2024. 
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Radny Andrzej Zarzecki ponowił swój wniosek formalny o zabezpieczenie w dziale 754 

rozdział 75 415 kwoty 30 tyś złotych z rezerwy ogólnej. 

Skarbnik Miasta Radosław Czerwiński zwrócił uwagę, że wniosek nie może być 

przegłosowany ze względów formalnych. 

Radny Andrzej Zarzecki zaproponował przesunięcie wnioskowanej kwoty z paragrafu 70 005 

wykup gruntów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz ogłosił 10 minut przerwy na wniosek 

Burmistrza Miasta Augustowa. 

Po przerwie Zastępca Burmistrza Sławomir Sieczkowski przedstawił propozycje przesunięcia, 

pomiędzy stosownymi rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej, wnioskowanej kwoty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie w sprawie wniosku Radnego 

Andrzeja Zarzeckiego. 

Głosowano w sprawie: Wniosku formalnego o ujęcie w budżecie miasta w dziale 754 

Bezpieczeństwo publiczne Rozdział 75 415 Ratownictwo wodne paragraf 6230 kwoty 30 tysięcy 

złotych. Przeniesienie środków zgodnie ze zgłoszonym wnioskiem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, iż wniosek został przyjęty. 

Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Skarbnik Miasta Radosław Czerwiński omówił zmiany budżetu miasta na rok 2024. 

Po zakończeniu w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2024. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian budżetu miasta na rok 

2024 została podjęta. 

/Uchwała nr III/44/24 stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 

Ad 5p. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2024-2037. /03:53:31/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2024-2037. Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu. Poprosił Przewodniczącego Komisji Emiliana Al-Khameri  

o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski zgłosił autopoprawkę  

do projektu omawianej uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 
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Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2024-2037 została podjęta. 

/Uchwała nr III/45/24 stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 

Ad 5q. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Miasto 

Augustów do Zgromadzenia Augustowskiego Związku Międzygminnego. /03:55:47/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyboru 

przedstawicieli Gminy Miasto Augustów do Zgromadzenia Augustowskiego Związku 

Międzygminnego. Następnie ogłosił 10 minut przerwy na wniosek Burmistrza Miasta 

Augustowa. 

Po przerwie, Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk zaproponował  

na przedstawicieli Gminy Miasto Augustów w Augustowskim Związku Międzygminnym 

Dariusza Ostapowicza, Adama Wysockiego i Magdalenę Śleszyńską. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: wyboru przedstawicieli Gminy Miasto Augustów do Zgromadzenia 

Augustowskiego Związku Międzygminnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki 

PRZECIW (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesław Jeruć, Jarosław Kwiecień, Wioletta Mursztyn, 

Izabela Agnieszka Piasecka, Wojciech Skowroński, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru przedstawicieli 

Gminy Miasto Augustów do Zgromadzenia Augustowskiego Związku Międzygminnego została 

podjęta. 

/Uchwała nr III/46/24 stanowi załącznik nr 22 do protokołu/. 

Ad 5r. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Augustowskiemu Związkowi Międzygminnemu. /04:22:57/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Augustowskiemu Związkowi Międzygminnemu. 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił projekt uchwały. 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski zgłosił autopoprawkę  

do projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej Augustowskiemu Związkowi 

Międzygminnemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn 

Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (1) 

Wiesław Jeruć 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Augustowskiemu Związkowi Międzygminnemu została podjęta. 

/Uchwała nr III/47/24 stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 

 

Ad 6. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej z 7 maja 2024 r. /04:26:00/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej  
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w Augustowie z dnia 7 maja 2024 r. Zapytał Radnych czy mają uwagi do protokołu. Wobec braku 

uwag do protokołu, Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej z 7 maja 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław 

Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 

Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek 

Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że protokół z obrad I sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 7 maja 2024 r. został przyjęty. 

 

Ad 7. Wolne wnioski. /04:26:25/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz przeprowadził dyskusję w puncie wolne 

wnioski. Poinformował o utworzeniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska.  

 

Ad 8. Zamknięcie obrad. /05:17:21/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz po wyczerpaniu porządku obrad zamknął 

III posiedzenie sesji Rady Miejskiej w Augustowie. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

Dariusz Ostapowicz 

 

Przygotowała: Anna Rogalewska 

 

 

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu./ 


